
Kommunens økonomi tilsier at rammene til Sør-Aurdalshallen ikke kan økes utover 

tidligere vedtatt 120 mill. Kommunestyret ber derfor administrasjon å arbeide videre 

med alternativ 2 (idrettshall på 25x30 meter) med henblikk på å redusere 

byggekostnadene ytterligere. Endelig plan legges fram for godkjenning i neste 

kommunestyremøte. 


